



PRE-OWNED MOTOREN & STROMAGGREGATE, AUF DIE SIE ZÄHLEN KÖNNEN.

Zeppelin Power Systems ist offizieller Partner von Caterpillar für Motoren der Marken Cat und MaK und ein führender Anbieter von Antriebs- und Energiesystemen. Die Gesellschaft gehört zur erfolgreichen Unternehmensgruppe Zeppelin mit über 7.500 Beschäftigten und einem Gesamtumsatz von 2,55 Mrd. Euro und blickt mittlerweile auf 60 Jahre Partnerschaft mit Caterpillar zurück.

Mit rund 800 Mitarbeitern bietet Zeppelin Power Systems seinen Kunden individuelle, hocheffiziente Systemlösungen und umfassende Serviceleistungen in den Bereichen Industrie- und Marineanwendungen, Öl- und Gasindustrie, Schienenfahrzeuge, Strom- und Wärmeerzeugung.

Unsere Motoren und Systemlösungen sind bei Kunden weltweit und in den verschiedensten Industriebereichen im Einsatz:

- Industrieanwendungen
- Marineanwendungen
- Öl- und Gasindustrie
- Schienenfahrzeuge
- Strom- und Wärmeerzeugung

Für alle Bereiche haben wir eine Vielzahl von Gebrauchtmotoren und -aggregaten verfügbar. Generalüberholt und modernisiert – von unserer Niederlassung Bremen.

Die aktuelle Bestandsliste finden Sie auf used.zeppelin-powersystems.com



PRE-OWNED QUALITY YOU CAN COUNT ON.

BUILT FOR IT.

ZEPPELIN POWER SYSTEMS GMBH & CO. KG

DEPARTMENT PRE-OWNED EQUIPMENT

Am Holzhafen 7
28217 Bremen
Germany
Phone +49 421 387750
Fax +49 421 3877565
E-Mail usedpower@zeppelin.com

www.zeppelin-powersystems.com
used.zeppelin-powersystems.com



© 2014 Caterpillar. All Rights Reserved. CAT, CATERPILLAR, BUILT FOR IT, their respective logos, „Caterpillar Yellow“, the „Power Edge“ trade dress as well as corporate and product identity used herein, are trademarks of Caterpillar and may not be used without permission

used engines & generator sets

ENGINES & GENERATOR SETS MOTOREN & STROMAGGREGATE

PRE-OWNED



ZPS_Premium-Pre-owned Flyer_GAF_04-2014/DE_EN/JG

96,756
kVA in stock





PRE-OWNED ENGINES & GENERATOR SETS

YOU CAN COUNT ON.

Zeppelin Power Systems is the official partner of Caterpillar for Cat and MaK engines and a leading provider of drive, propulsion, traction and energy systems. It is a legal entity of the Zeppelin group with over 7,500 employees and a turnover of 2.55 bn euros and has been partnering with Caterpillar for 60 years.

With about 800 employees, Zeppelin Power Systems offers their customers individual, highly efficient system solutions with comprehensive services for industrial and marine applications, the oil and gas industry, rail vehicles and power generation.

Our engines and systems serve customers around the world in applications for:

- industrial applications
- marine applications
- oil and gas industry
- rail vehicles
- power generation

For all industry segments we have a multitude of used engines and generator sets available. Re-built and upgraded – from our department in Bremen, Germany.

Our current stock list is available on used.zeppelin-powersystems.com



YOUR CONTACTS/IHRE ANSPRECHPARTNER:

Manager Dept/Leiter GM

Gerd Rojahn
 Phone +49 421 3877570
 Mobile +49 162 2795674
 E-Mail gerd.rojahn@zeppelin.com

Sales Manager/Verkaufsleiter GM

Holger Uphoff
 Phone +49 421 3877560
 Mobile +49 152 09057498
 E-Mail holger.uphoff@zeppelin.com

Sales Rep/Vertrieb GM

Reinhard Grünker
 Phone +49 421 3877566
 Mobile +49 171 2322285
 E-Mail reinhard.gruenker@zeppelin.com

Sales Coordinator/Vertriebskoordinatorin

Angelika Roeder
 Phone +49 421 3877567
 Mobile +49 174 2117489
 E-Mail angelika.roeder@zeppelin.com

Team Assistant/Teamassistentin

Monika Oertel
 Phone +49 421 3877561
 E-Mail monika.oertel@zeppelin.com

Service Coordinator/Technische Abwicklung

Hagen Graf
 Phone +49 421 3877562
 Mobile +49 172 3433199
 E-Mail hagen.graf@zeppelin.com

NOTES/NOTIZEN:

